
 

Referat SK-Trial møde d. 09/09 - 2024 

Deltagere: Hans Jørn Beck, Thomas Ertmann, Jørn Kirkegård, Mikkel Høeg Christensen, Thomas Ertmann 
Referent: Lukas Winther  
 

1 Siden sidst 

Der har ikke været den store aktivitet efter sommerferien andet end løb og enkelte aktiviteter. 

Der virker ikke til at komme mange tilmeldinger til de kommende løb, så skal vi have en snak om, hvorvidt 

SK skal bruge sine midler på aktiviteter, der i højere grad kan få flere tilmeldinger. 

SK havde f.eks. talt om at købe skilte og bøjler til klubberne, men er pengene godt givet ud, hvis klubberne 

ikke har brug for dem? 

SK diskuterede dette frem og tilbage og blev enige om, at det ville være en fordel at bruge midlerne på 

skilte, bøjler og bedømmer-vester til de løbsarrangerende klubberne, så man kan ensarte oplevelsen ved 

DM-løb i hele landet. 

Thomas Ertmann fortsætter med at planlægge den sidste DMU-breddetræning for i år. 

Dertil vil Thomas Ertmann og Mikkel Høegh arbejde videre med at planlægge et far-og-søn /generations-

trial. Udgangspunktet bliver et familie-team-trial. 

 

2 Aldersgrænser  

Der har været forvirring omkring oprykning til større maskine, om det når man fylder 15 år eller i året, hvor 

man fylder 15 år. Som reglerne er nu, er det, når man er fyldt 15 år. 

Mikkel Høegh vil til næste møde undersøge, hvordan man sætter aldersgrænser i trial i andre lande for at 

se, om der er en mere hensigtsmæssig måde at sætter aldersgrænser på. 

Så vil SK Trial tage det op på næste møde, om der skal laves ændringer i reglementet.  

 

3 Omkørsel 

Der har været komplet pointlighed i et trial for første gang, og dette gav nogle udfordringer med afviklingen 

af en omkørsel. Derfor vil HJB tilføje et par linjer i reglementet 2025 omkring (hensigt) med tidsplan og 

tidsfrister for afvikling af omkørsel i tilfælde af pointlighed. 

 

4 Adgang dommerrapporter 

Jørn har fået adgang til dommerrapporterne i trial, så det er nemmere at tjekke de indkomne rapporter. 

SK Trial vil gerne kigge på, om man skal være mere opmærksomme på, om dommerrapporterne heriblandt 

angivelsen af teknisk kontrol bliver anført efter hensigten.    

 



 

5 Den kommende tid 

HJB bliver snart opereret og vil ikke kunne deltage på samme niveau i SK-arbejdet i noget tid. 

Thomas Ertmann tager sig af planlægningen af arrangørmødet, som afholdes i Midtjysk Trial Sports 

klubhus lørdag d. 2. november. 

Der skal sørges for: 

- Invitation i god tid til klubberne med dagsorden (udsendes i oktober efter SK-møde) (SK) 

- LW skriver allerede nu på facebook som præadvisering for mødet. 

- At der udsendes formular med forslag til reglement-ændringer og ønsker om at afholde 

DM-løb (LW + SK) 

- Mad og drikke (Jørn) 

 

6 Eventuelt 

HJB har gjort sig tanker om at lave en promovideo for trial, der viser de forskellige typer af kørere, 

unge, gamle, erfarne og nye. 

Målet er at lave en video, medlemmerne har lyst til at dele for at udbrede kendskabet til sporten. 

 

Mød SK Trial 

Sportskommissionen i Trial består af frivillige, der er valgt af DMU’s Trial klubber. 

Kommissionens arbejde består primært i at tilpasse trial-reglementet, planlægge hver sæson for alle 

medlemmer og kørere, samt sikre sportens og klubbernes udvikling i Danmark.  

 

 

 

 

     

 

 

SK Formand 
Hans Jørn Beck 

Fyens Motor Sport 

SK medlem 
Thomas Ertmann 
Rebild Trial Sport 

SK medlem 
Mikkel Høeg Christensen 

Viborg Trial Klub 

SK medlem 
Jørn Kirkegård 

Midtjysk Trialsport 


